[image: image1.jpg]T"A"Gldss.com 4)’7:'7 1% ’%






听力课堂,开放式英语学习平台！www.TingClass.net

英美经典电影对白师生情谊篇：春风化雨 场景7(mp3)

Miss Morgan: Hi. Mr. Holland!

摩根小姐：你好!霍兰先生。
Mr. Holland: Hey. Miss Morgan.

霍兰先生：你好，摩根小姐。
Miss Morgan: What are you working on?

摩根小姐：您在做什么?

Mr. Holland: Nothing important. Just sometimes it's easier to work here than at home.

霍兰先生：没什么。有时在这儿工作比在家中容易。
Miss Morgan: Would you mind if I join you?

摩根小姐：我坐这儿，介意吗?

Mr. Holland: No, not at all. Want some coffee or tea? Anything under a buck.

霍兰先生：不，一点都不。想要咖啡还是茶，饮料，任何一块钱以下的东西。
Miss Morgan: (Laughs) There's something I always remembered about your class, Mr. Holland. You have this very highly developed sense of humor.

摩根小姐：(笑出来)您的课总是给我留下很深的记忆，您大幽默了。
Mr. Holland: Thank you.

霍兰先生：谢谢。
Miss Morgan: I loved your class. The way you taught, you love music and you made the kids love it with you. I always wanted to tell you that. M

摩根小姐：我很喜欢您的课，喜欢您的教学方法。您爱音乐，也让我们和您一起爱上它。我一直想告诉您这话。
Mr. Holland: Well, I'm glad you did. So you are senior now, you got any ideas about where you're gonna go to college yet?

霍兰先生：很高兴你这样说。你现在已是毕业班，是否想过去哪儿读大学?

Miss Morgan: No, my mum and dad have a little restaurant downtown. My dad's dream, he wants me to stay and help him with it.

摩根小姐：没有。我父母在市中心有间餐厅，我爸爸的梦想是让我留下帮他。
Mr. Holland: Really? What do you want to do?

霍兰先生：真的?那你想干什么?

Miss Morgan: What do you mean?

摩根小姐：您是什么意思?

Mr. Holland: Well, I mean if you have one wish, you know? If you could do whatever it is that you really wanted to do. what would it be?

霍兰先生：我是说，如果你有一个愿望，是你无论如何都想实现的，是什么?

Miss Morgan: Sing. I think I'd rather sing than do anything. Sometimes I dream about going to New York and being on the stage in front of thousands of people. That's what I'd wish for.

摩根小姐：是唱歌，唱歌是我的最爱。我有时梦想着去纽约，在成千上万人面前唱歌，那是我的愿望。
Mr. Holland: Maybe I shouldn't tell you this, Miss Morgan, but you have a great talent. And if you have the passion. if you have the hunger, then you ought to go to New York and do what you want to do, no matter what anyone tells you.

霍兰先生：也许我不该说这些话，但你真的很有天分。如果你热爱唱歌，你渴望成功，你就应该去纽约，不管别人怎么说，都去做你想做的。
(A waitress is coming)

(一名服务生走过来)

Waitress: Can I get you anything?

服务生：想喝些什么?

Miss Morgan: No, I should get going. See you Monday, Mr. Holland.

摩根小姐：不，我该走了。下周一见，霍兰先生。
Mr. Holland: Yeah, I'll see you later.

霍兰先生：再见!
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